
TJ Stovan Pec pod Sněžkou z.s., IČ: 00653896

Pec pod Sněžkou 230,5422I

Zápis z íádné valné hromady konané dne 1 5.|0.2024 v 18.00 hodin na
Husově boudě, čp.26 v Peci pod Sněžkou

Program valné hromady (dále jen VH):

l. Zahájení
2. Volba orgánů valné hrornady
3. Volba členů výkonného výboru
4. Schválení účetní závěrky zarok2023
5. Schválení rozpočtu na rok 2025
6, Zpráva kontrolní komise
7, lnfonnace výkonnéIro výboru (o hospodaření TJ. o závodní a tréninkové čirrnosti atd.)
8. Různé - diskuze
9,7,ávěr

1) Jednání YHzahájila v l8.15 hodirr předsedkyně TJ Slovarr Pec pod Sněžkou. z.s. (dále jen spolek) paní Mgr.
Blanka Sochorová přivítáním všech přítomných členů spolku. Následně předala slovo předsedajícínru VH.

Prezenční listina tvoří přílohu č. l tohoto zápisu.

By,lo konstatováno, že v době z,ahájení VH je osobně přítornno 19 ze 40 členů spolku s právem hlasovat. Pět
členů s právem hlasovat (David Ledvinka. Karel Vránek. Alan Tomášek. Kateřina Matasová a Tomáš Matas)
nejsou na Vř,{ iyzicky přítornni. tito členové písemně zplnomocnili k zastupování své osoby jinou osobu.
Originály plných mocí tvoří přílohu č. 3 tohoto zápisu. Od bodu č. 4) se počet osobně přítornných účastníků
VH zvýšil na 20. Do konce VH se počet jejích účastníků již nezměnil. VH byla po celou dobu
usnášeníšchopná.

Účastníci VH byli seznámeni s progralnem jednání dle pozvánky na Vl{ s konstatováním. že ta byla svolára
řádně výkonnýrn výborern spolku. včasným rozesláním písernné pozvánk1 nae-mailové adresl,členů. Nikdo
z účastníků VH nenavrhl zněnu či doplnění navrženélro prograrnu V1-1.

Usnesení: VH schvaluje program VH tlle předneseného návrhu.

PRO:24 PROTI: 0 ZnRŽlL sr; o

2) Poté předsedající VH přednesl návrh výboru na zvolení orgánů VH:

Předsedající: Mgr. Miclral Berger
Skrutátor: Jan Karásek
Zapisovate|: Petr Cink
Ověřovatel zápisu: Bc. Lenka Bartschová

Usnesení: VH schvaluje voltru orgánů VH dte předneseného návrhu.
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3) Předsedající konstirtoval. že třeln člerrůrl výkorrného výboru (JiřírnLr Clralupovi. Janu Neumanovi a Letrce
Bartschové) zaniklo včervnu.iejich členství ve vÝkonnénl výboru upll,nutírn tříletého ťurrkčního období a je
tak nutné na tato tři uvolněná místa zvolit nové. resp. staronové. členy". Předsedající navrhl. aby na další
tl'íleté furrkční obdobíbvli zvolenído výkonného výboru dva.jeho dosavadníčlenovó. tj, Jan Neuman a Lenka
Bartschová. a jeden novy, čien - Emil Ivanovski. Nikdo z přítomný,clr účastníků VH nerravrlrl jiného
kandidáta na členství ve výkorrnérl výboru, Jiří Chalupa již nemá zájem dále ve vý,boru pracovat,
předsedající mr,r za jeho dlolrlroletou činnost ve výboru poděkoval.

LJsnesení: VH volí na uvolněná místa tyto členy výkonného vý,boru: Jana Neumana, Bc. Lenku
Bartschovou a Emila lvanovského.
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4) Předsedajícía Bc. Lenka Bartschová seznámili přítorlrré se základrrírni hospodářskými výsledky zarok2023
a odkázali na obsah účetních dokurnentů. které b;,ly člerrůrn spolkLr v předstilrLr zaslály,. Nikdo z přítonných
proti obsahu dokunrentů nevznesl připomínk1, ani nepožádal o bližší vysvčtlení. Bc. L.enka Bartschová
přítorlrré seznárrila i s průběžnýrni výsledk1" hospodařerrí spolku v probíhajícím roce 2024. Důležitýrni
okolnostmi pro hospoclařerrí spolku b1,1 prodej starého vozidla Volksr,vagen T5 za částku l85 tis. Kč vč. DPH
a pořízerié nového vozidla Ford Turneo Custom na úvěr s dobou splácení 36 rněsíců a celkovou výší úvěru
661.410.-- Kč. By lo konstatováno. že k dnešnímu dni je rra účtech spolku celkem 896.45l.-- Kč a
v hotovostní pokladně l01.505.-- Kč.

Usnesení: VH schvaluje účetní závěrku spolku za rok 2023, veškeré její přílohy a výsledky hospodaření
spolku za rok2023.
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5) Předsedající VI-{ a Lenka Bartschová seznárniIi přítomné s hlavními položkarni návrhu rozpočtu spolku na
rok 202_5 jak rra příjrnové, tak i výdajové straně. Návrh rozpočtu na rok 2025 je předkládán jako přebytkový.
Nikdo z přítornných trevznesl požadavek na bližší rozbor plánovaných příjrnů či výdajů.

Usnesení: VH schvaluje návrh rozpočtu spolku na rok 2025, jehož obsahem jsou plánované příjmy ve
výši 1.405.500,-- Kč a výdaje ve výši 1.094.108,-- Kč.
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6) Kateřina de Rijke. předsedkyrrě korrtrolní komise spolku. předrresla zprávu kontrolní korlise spolku. Zpráva
byla zpracovárra k dnešnínlu dni. K obsahu zprávy nikdo z přítomných nepožadoval bližší v1,,světlení či
komentář. Zpráva tvoří přílohu č. 2 zápisu z této V1-1.

Usnesení: VH bere na vědomí zprávu kontrolní komise spolku.
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7) Jednotlivíčlenové výkonného výboru. resp. účastníci VI"l" podali inťorrnace (součást diskuze):

a) Mgr. Blanka Soclrorová sclělila. že'spolek využ_ívá inforrnační a svolávací systém EOS. Systérn je
využíván společně s TJ [,OKO Trutnov. obousměrná informovanost členů (a vedení spolku, resp.
trenérů) se zlepšila.

b) K dnešnímu dni čítá členská základna 50 závodících dětí. Tento počet za poslední rok rnírně poklesl.
Mezi z,ávodícími je 6 juniorů, tři z nich jsou členy různých tréninkových skupin. Aldo Tomášek a Hana
Semeráková jsou člerry české juniorské lyžařské reprezentace. Jitka Kovářová při svém studiu ve Frrancii



stále závodí. Zb_,"lí třijurrioři závodí rra lokální úrovni. Sportování rra této úrovni je finančně rráročné.
většina dětí po výstupu ze žákovské kategorie s lyžovárrínr na ávodrrí úrovni končí.
Zákovská kategorie je rozděletla na tr'i podskupirry. Prví je..vý,korrově lepší a účastrrí se závodů". druhá
je ..výkonově horší a rovněž se účastní závodů". příslušrríci třetí podskupin1., se ávodů neúčastrrí vůbec.
Učast na trérrincích je stále hodně ovlivněna počasírn. 'lréninková náplň ze strany TJ je obsáhlá.
zahrnuje sOustředění na Iedovcích. týdenní prázdninové soustředění, příměstské tábory,, i víkendové akce.
-I'renérů ná spolek dostatek.
Lukáš Wondráček doplnil iníbrrnaci" že spolek má zastoupení i v nejvyšších orgánech. Jiří Matějů je
hlavnínr metodikern Svazu Lyžařt Čn. V současné době se projednává změna systému výuky, lyžování.
Krátce bylo hovořerro plánech spolku nahradit dožilý obslužný objekt na Malé pláni novýrn. Vzhledern
knemožnosti kvůli dopravní nedostupt-tosti stavbu realizovat jako sestavu kovových korrtejrrerů bylo
dohodnuto, že se bude jednat o montoval]ou dřevostavbu. Časový plán je takor,ý. že přes zimu se vytvoří
PD a získá příslušné povolení. s realizací se počítá v roce 2025. Stavba bude zalrrnovat i nové přípojky
(voda a kanalizace). Na VH přítomná starostka a současně předsedkyně představenstva společnosti
Lanová dráha Sněžka a.s. potvrdila. že společnostje připravená spolku poskytnou dar ve výši rnin. 1 rnil.
Kč na tento investiční záměr. Současně sdělila. že spolek rnůže i na rok 2025 počítat s provozní dotací
dle své podané žádosti. která u zastupitelů získá podporu, Za přislíbenou i v rninulostijiž realizovanou
podporu předsedkyně spolku poděkovala.
Starostka položila dotaz na fungovárrí jiných spotlovních l1"žařských klubů v ČR. Blanka Sochorová
odpověděla. že kluby lze zhruba rozdělit na dvě skupiny,. na klub1, tradiční (my. Spartak Vrchlabí apod.).
u nichž členská základrra stagnuje či rnínlě klesá, a na kluby nové (Lajdáček. Záhrobský racing). u rriclrž
stav členské základny prochází určitými vlnami. Nové klub1, jsou soukrornýrni komerčními aktivitami.

_iejich íungování je založeno na př,ísurru rremalých t-'inančníclr částek od rodičů. Děti obecně rnají n1,,ní

rrepřebenrou tnožnost spottovního v.vžití. je spousta nových i tl"adičních sportů, Lyžovát"tí patř,í rlezi t1,

organizačně i frnančrrě nejnáročnější. TJ LOKO Trutnov např. svÝm členůrn zajišt'uje skibusovou
dopravu do Pece. Bez ní by,l počet rnladých lyžařů této TJ zcela jistě nižší. než je současný počet (do l5
celkern. předžáků i žáků).

Usnesení: VH bere podané informace na vědomí.
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8) Různé diskuze: V rámci diskuze byly pro|ednán1, bod1- |ednotlivých přispěvatelů.

9) Po vyčerpání programu jedrrání VI-i předsedající poděkoval zúčastněnýn a členům spolku zaúčasí a jednání
VH v 19.00 hodin ukončil.

předsedající VH: 4,

ověřovatel ápisu rn, .....W..

c)

d.l

e)

přílohy,: l) prezenční listina VH, 2) zpráva kontrolní komise. 3) plné moci nepřítomných na VH.

skrutátor VH: ..

zapi§ovatel vH, ....W.


